

2019年英基中文才艺赛 ESF Chinese Talent Show 2019

团体项目报名表格 Group Event Registration Form

学校中英文名称 School's Name in Chinese & English :

负责老师姓名 Teacher's Name :

联络电话 Contact Phone Number

电邮地址 Email Address :

年龄组别 Age Group

请选择年龄组别，如派出两队不同年龄组别的学生参赛，请填两张表格：

Please select one of the age groups below. If you register for two different age groups, please complete two forms:

- 高小组 Upper Primary
 初中组 Junior Secondary
 高中组 Senior Secondary

参与学生 Participating Students

	英文姓名 Name in English (Surname in BLOCK letters)	中文姓名 Name in Chinese (If applicable)
1.		
2.		
3.		
4.		
5.		
6.		

报名须知 Notes on Registration :

1. 比赛项目 Competition Items:
中文大擂台(根据拼音写汉字、猜字谜、成语填空、猜成语等)及中文配音秀 (提供影视画面, 为角色配音, 即场完成)
Chinese Quiz (Pinyin to character conversion, word/character riddle, idiom) and Movie Dubbing (Give Chinese voiceover to characters in a movie clip)
2. 每间学校于每个年龄组别只能派一队同学参赛, 每队4至6名同学
Limited to one group per school in each age group, 4 to 6 students in a group
3. 报名先到先得, 每个年龄组别最多接受5间学校报名, 因额满未能成功报名的学校将收到主办单位的通知及安排退还报名费。
Registration is on a first come first served basis. A maximum of 5 schools will be accepted in each competition item under the same age group. If a school's registration is unsuccessful due to the exceeded quota, the organiser will inform the school and arrange refund of the registration fee.
4. 截止报名日期 Registration Deadline : 10/ 03/ 2019 (Sun)
5. 比赛日期 Event Date : 18 & 25/ 05/ 2019 (Sat)
6. 比赛地点 Venue :
小学组别 Primary:
英基坚尼地小学, 香港薄扶林沙湾径19号
ESF Kennedy School, 19 Sha Wan Drive, Pokfulam, Hong Kong
英基鲷鱼涌小学, 香港北角宝马山校园径6号
ESF Quarry Bay School, 6 Hau Yuen Path, Braemar Hill, Hong Kong
英基启新书院, 新界马鞍山恒明街5号
ESF Renaissance College, 5 Hang Ming Street, Ma On Shan, New Territories
香港澳洲国际学校, 九龙九龙塘罗福道3A号
Australian International School, 3A Norfolk Road, Kowloon Tong, Kowloon

中学组别 Secondary:
英基启新书院, 新界马鞍山恒明街5号
ESF Renaissance College, 5 Hang Ming Street, Ma On Shan, New Territories
7. 报名方法 Registration Method :

以学校为单位填写表格, 附上抬头为「English Schools Foundation」的支票, 一併寄往英基学校协会 (地址: 香港鲷鱼涌英皇道1063号25楼) Angie Chow 收。请在支票背面填上学校名称、负责老师姓名和联络电话。
Schools are to complete the registration form and mail it with a cheque payment to Angie Chow (ESF Centre, 25/F, 1063 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong). The cheque should be made payable to "English Schools Foundation". Please write down the school's name, teacher's name and contact number at the back of the cheque.
8. 报名费 Registration Fee :
每间学校每个年龄组别: 港币880元 HK\$880 per school for each age group
报名成功之后, 报名费恕不退还。
The registration fee is non-refundable once the registration is accepted.
9. 查询 Enquiry:
Angie Chow: chinesetalentshow@esfcentre.edu.hk
English Schools Foundation, 25/F, 1063 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong